
 
Protokół nr III/2014 

III Sesji kadencji Rady Powiatu w Białogardzie 

w dniu 29 grudnia 2014 r., w godz. 10
00

 – 12
05

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
  

Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła otworzył posiedzenie Rady Powiatu  

w Białogardzie, po powitaniu radnych, oświadczył, iż zgodnie z listą obecności, aktualnie  

w Sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego  

17 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał 

(załącznik nr 1, 2 i 3).  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła nawiązując do projektu porządku obrad, 

przekazanego wcześniej radnym, poprosił o wyrażenie stanowiska w tym zakresie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił o wprowadzenie do porządku 

dzisiejszej Sesji projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu w 

Białogardzie w związku z złożoną na piśmie rezygnacją radnej Małgorzaty Stachowiak z 

funkcji członka Zarządu Powiatu w Białogardzie. Następnie poddał zgłoszoną propozycję pod 

głosowanie.   

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 11 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące 

– 3 głosy pozytywnie zaopiniowała propozycję rozszerzenia porządku obrad dzisiejszej 

Sesji o projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu w 

Białogardzie. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie realizowała następujący porządek obrad: 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji, w tym: 

- stwierdzenie quorum, 

- przyjęcie protokołów z I i II Sesji Rady Powiatu w Białogardzie. 

2. Informacja Przewodniczącego Zarządu Powiatu o działalności Zarządu Powiatu  

w Białogardzie w okresie międzysesyjnym.  

3. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 

b) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 

c) przyjęcia rezygnacji członka komisji, 

d) przyjęcia rezygnacji członka komisji, 

e) programu Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015, 

f) powołania członków Powiatowej Rady Pożytku Publicznego, 

g) delegata Powiatu Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów 

Polskich, 

h) delegata Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu 

Pomerania, 
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i) wskazania Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do wystawiania poleceń 

wyjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady Powiatu, 

j) wyznaczenia delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu 

Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie, 

k)  wynagrodzenia Starosty Białogardzkiego, 

l) zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego, 

m) rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Białogardzkiego, 

n) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, 

o) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2014, 

p) przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu w Białogardzie. 

4. Projekt budżetu Powiatu Białogardzkiego na 2015 rok. 

a) omówienie projektu uchwały budżetowej wraz z objaśnieniami, 

b) przedstawienie opinii i wniosków komisji i radnych, 

c) przedstawienie opinii RIO, 

d) przedstawienie stanowiska Zarządu w sprawie opinii i wniosków komisji  

i radnych, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej, 

g) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

5. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

6. Zamknięcie Sesji. 

 

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła zapytał radnych o uwagi do protokołu  

z I Sesji z dnia 26 listopada 2014 roku oraz z II Nadzwyczajnej Sesji z dnia 2 grudnia 2014 

roku. Przypomniał, że z treścią w/w protokołów można było zapoznać się w Biurze Rady 

Powiatu. Poinformował, że zgodnie z § 37 Statutu Powiatu Białogardzkiego do treści 

protokołów nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie. W związku z powyższym poddał pod 

głosowanie w/w protokoły. 

 

Radni Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag i większością głosów ( za – 9 

głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 6 głosów) przyjęli protokół z I Sesji  

z dnia 26 listopada 2014 roku oraz z dnia 2 grudnia 2014 roku. 
 

 

Ad.2 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał radnych z informacją o działalności 

Zarządu Powiatu w Białogardzie w okresie międzysesyjnym, co przedstawia załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. Odnośnie procedur związanych z przekształceniem Szpitala 

Powiatowego w spółkę poinformował m.in., że dnia 22 grudnia br. w dzienniku 

„Rzeczpospolita” ukazało się ogłoszenie Powiatu Białogardzkiego, które dopuszcza odpłatne 

obciążenie prawem  użytkowania udziałów powiatu w szpitalu. Oświadczył, że posiada 

również informacje, że wpłynęła jedna wpłata na konto naszego powiatu – czyli jakaś firma 
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się tym ogłoszeniem zainteresowała. Dodał, że o dalszych działaniach w tej sprawie Rada 

Powiatu będzie informowana na bieżąco.  

 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań do przedstawionej informacji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Białogardzie – Henryk Budzyła wobec braku uwag i pytań 

poddał pod głosowanie informację o działalności Zarządu Powiatu w Białogardzie w okresie 

międzysesyjnym, przedstawioną przez Przewodniczącego Zarządu – Tomasza Hynda. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za - 10 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące 

– 4 głosy, jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu przyjęła informację o działalności 

Zarządu Powiatu w Białogardzie w okresie międzysesyjnym. 

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektami uchwał 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił o zgłaszanie kandydata do składu 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Radny – Jan Połuboczko zgłosił kandydaturę Andrzeja Siwka, krótko ją uzasadniając. 

 

Radny Andrzej Siwej wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie kandydaturę 

radnego Andrzeja Siwka do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała kandydaturę 

radnego Andrzeja Siwka do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku i tym samym 

podjęła Uchwałę Nr III/14/2014 w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 

niniejszego protokołu. 

 

b) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił o zgłaszanie kandydata do składu 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłosił kandydaturę Romualda Tatysa. 

 

Radny Romuald Tatys wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku.  
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Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie kandydaturę 

radnego Romualda Tatysa do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała kandydaturę 

radnego Romualda Tatysa do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku i tym samym 

podjęła Uchwałę Nr III/15/2014 w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 

niniejszego protokołu. 
 

 

c) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

rezygnacji członka komisji, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. Przypomniał, że projekt 

dotyczy rezygnacji radnej Anny Kodź z funkcji członka Komisji Rewizyjnej.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 

 

Radny – Adam Kołacki przypomniał, że podczas posiedzenia Sesji, kiedy do składu Komisji 

Rewizyjnej powoływano radną Annę Kodź zgłaszał uwagę na wadę prawną tej propozycji. 

Oświadczył, że w tej sytuacji Klub Platformy Obywatelskiej wyłącza się z głosowania nad 

powyższym projektem uchwały.  

Radni nie zgłosili innych uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie rezygnację Anny 

Kodź z funkcji członka Komisji Rewizyjnej. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 10 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących – 0 głosów, 5 radnych nie brało udziału w głosowaniu przejęła 

rezygnację radnej Anny Kodź z członkowstwa w Komisji Rewizyjnej i tym samym 

podjęła Uchwałę Nr III/16/2014 Rady Powiatu w Białogardzie sprawie przyjęcia 

rezygnacji członka komisji, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 niniejszego 

protokołu. 
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d) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia rezygnacji członka 

komisji, co przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. Przypomniał, że projekt 

dotyczy rezygnacji radnego Jerzego Bartmana z funkcji członka Komisji Budżetu i Finansów.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 
 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie rezygnację 

Jerzego Bartmana z funkcji członka Komisji Budżetu i Finansów. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 10 głosów, przeciw – 2 głosy, wstrzymujących 

– 0 głosów, 3 radnych nie brało udziału w głosowaniu przejęła rezygnację radnego 

Jerzego Bartmana z członkowstwa w Komisji Budżetu i Finansów i tym samym podjęła 

Uchwałę Nr III/17/2014 Rady Powiatu w Białogardzie sprawie przyjęcia rezygnacji 

członka komisji, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 12 niniejszego protokołu. 

 

 

e) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie programu Powiatu 

Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  
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Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 
 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie programu Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr III/18/2014 Rady 

Powiatu w Białogardzie sprawie programu Powiatu Białogardzkiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2015, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 14 niniejszego protokołu. 

 

 

f) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powołania 

członków Powiatowej Rady Pożytku Publicznego, co przedstawia załącznik 

nr 15 do niniejszego protokołu.  

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił o zgłaszanie kandydatów do 

składu Powiatowej Rady Pożytku Publicznego. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłosił kandydaturę radnego Adama Kołackiego.  

 

Radny Adam Kołacki wyraził zgodę na kandydowanie do składu Powiatowej Rady Pożytku 

Publicznego. 

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zgłosił kandydaturę radnej Beaty Pawlik. 

 

Radna Beata Pawlik nie wyraziła zgody na kandydowanie do składu Powiatowej Rady 

Pożytku Publicznego. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłosił kandydaturę radnego Bogusława 

Stanczewskiego.  

 

Radny Bogusław Stanczewski wyraził zgodę na kandydowanie do składu Powiatowej Rady 

Pożytku Publicznego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie kandydatury 

radnego Adama Kołackiego i Bogusława Stanczewskiego do składu Powiatowej Rady 

Pożytku Publicznego. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący 

– 1 głos pozytywnie zaopiniowała kandydatury radnego Adama Kołackiego i Bogusława 

Stanczewskiego do składu Powiatowej Rady Pożytku Publicznego i tym samym podjęła 

Uchwałę Nr III/19/2014 w sprawie powołania członków Powiatowej Rady Pożytku 

Publicznego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 16 niniejszego protokołu. 



 7 

 

g) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegata Powiatu 

Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich, co 

przedstawia załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 
 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie kandydaturę 

Starosty Białogardzkiego – Tomasza Hynda jako delegata Powiatu Białogardzkiego do 

Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące 

– 3 głosy pozytywnie zaopiniowała kandydaturę Starosty Białogardzkiego – Tomasza 

Hynda jako delegata Powiatu Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego Związku 

Powiatów Polskich i jednocześnie podjęła Uchwałę Nr III/20/2014 Rady Powiatu w 

Białogardzie sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Powiatów Polskich, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 18 niniejszego 

protokołu. 

 

 

h) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegata Powiatu 

Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania, 

co przedstawia załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 
 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie kandydaturę 

Starosty Białogardzkiego – Tomasza Hynda jako delegata Powiatu Białogardzkiego do 

Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący 

– 1 głos pozytywnie zaopiniowała kandydaturę Starosty Białogardzkiego – Tomasza 

Hynda jako delegata Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich 

Euroregionu Pomerania i jednocześnie podjęła Uchwałę Nr III/21/2014 Rady Powiatu w 

Białogardzie sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin 

Polskich Euroregionu Pomerania, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 20 

niniejszego protokołu. 

 

 

i) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wskazania 

Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do wystawiania poleceń wyjazdu 

służbowego Przewodniczącemu Rady Powiatu, co przedstawia załącznik nr 

21 do niniejszego protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 
 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do wystawiania poleceń 

wyjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady Powiatu. 
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Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr III/22/2014 Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady 

uprawnionego do wystawiania poleceń wyjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady 

Powiatu, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 22 niniejszego protokołu. 

 

j) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyznaczenia 

delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw 

Społeczno - Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie kandydaturę 

Starosty Białogardzkiego Tomasza Hynda jako delegata reprezentującego Powiat 

Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych z siedzibą w 

Białogardzie. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za - 9 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących – 6 głosów pozytywnie zaopiniowała kandydaturę Starosty 

Białogardzkiego Tomasza Hynda jako delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w 

Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie kandydaturę 

Wicestarosty Białogardzkiego Piotra Pakuszto jako delegata reprezentującego Powiat 

Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych z siedzibą w 

Białogardzie. 

 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała dlaczego poszczególne kandydatury 

głosowane są osobno.  

Adwokat – Roman Witaszek poinformował, że generalnie jak są głosowania osobowe to 

należy głosować oddzielnie na każdego kandydata.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak oświadczyła, że zadała to pytanie, ponieważ nie 

przeprowadzono takiej procedury podczas wyboru członków Rady Pożytku Publicznego.  

 

 

 



 10 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za - 9 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących – 6 głosów pozytywnie zaopiniowała kandydaturę Wicestarosty 

Białogardzkiego Piotra Pakuszto jako delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w 

Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za - 9 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących – 6 głosów podjęła Uchwałę Nr III/23/2014 Rady Powiatu w 

Białogardzie w sprawie wyznaczenia delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w 

Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 24 niniejszego protokołu. 

 

 

k) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wynagrodzenia 

Starosty Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 25 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 
 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wynagrodzenia Starosty Białogardzkiego. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za - 11 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące 

– 4 głosy podjęła Uchwałę Nr III/24/2014 Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

wynagrodzenia Starosty Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 26 

niniejszego protokołu. 

 

 

l) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany Statutu 

Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 27 do niniejszego 

protokołu.  
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Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji negatywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 
 

 

Radny – Jan Połuboczko zapytał adwokata dlaczego powyższy projekt uchwały musi być 

rozpatrywany koniecznie na dzisiejszej Sesji. Zapytał również, czy projekt może być 

rozpatrzony na następnej Sesji.  

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że jest to pytanie do Zarządu Powiatu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że na posiedzeniach komisji 

wyjaśniał szczegółowo z czego wynika podjęcie w/w projektu uchwały. Projekt uchwały 

został przygotowany z uwagi na rezygnację radnych z członkostwa w Zarządzie Powiatu. W 

tej sytuacji, aby Zarząd mógł niezachwianie funkcjonować konieczne są zmiany zapisów 

Statutu Powiatu Białogardzkiego. Obecnie – zgodnie z statutem - Zarząd Powiatu składa się 

z: Starosty, Wicestarosty i trzech członków Zarządu.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak odnosząc się do wypowiedzi Starosty oświadczyła, że 

takie informacje nie były przekazywane radnym na posiedzeniach komisji. Oświadczyła, że w 

tej sytuacji, aby nie dopuścić do zachwiania funkcjonowania Zarządu Powiatu należało do 

porządku dzisiejszej sesji wprowadzić dodatkowy projekt uchwały w  sprawie powołania 

członka Zarządu Powiatu.  

Radny – Jan Połuboczko poprosił Starostę, aby wytłumaczył następująca sytuację: w 

październiku radny Romuald Tatys zrezygnował z funkcji członka Zarządu Powiatu i jak 

wówczas Zarząd Powiatu funkcjonował. Następnie zapytał adwokata czy podjęte wówczas 

przez Zarząd Powiatu uchwały były prawomocne, czy może Zarząd Powiatu pracował 

nielegalnie.  

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że chyba Pan Starosta się przejęzyczył. Generalnie 

w przypadku rezygnacji członka Zarządu ustawa przewiduje taką sytuację, więc Zarząd może 

funkcjonować tak jak wówczas, kiedy zrezygnował Pan Romuald Tatys. Rada ma określony 

termin na przyjęcie rezygnacji, a następnie Starosta ma przewidziany przez ustawę termin na 

wskazanie kandydata. W tym czasie Zarząd może funkcjonować w tym ograniczonym gronie. 

Zmiany statutu zawarte w omawianym dzisiaj projekcie uchwały są zmianami 

porządkującymi, eliminującymi problemy związane z zmianami członków Zarządu – mogą 

być kłopoty z terminami.  

 

Radni nie zgłosili innych uwag i zapytań. 
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Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za - 9 głosów, przeciw – 6 głosów, 

wstrzymujących – 0 głosów podjęła Uchwałę Nr III/25/2014 Rady Powiatu w 

Białogardzie w sprawie zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 28 niniejszego protokołu. 

 

 

m) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Białogardzkiego, co 

przedstawia załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 
 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr III/26/2014 Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 30 

niniejszego protokołu. 

 

n) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

co przedstawia załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 
 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr III/27/2014 Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 32 niniejszego 

protokołu. 

 

 

o) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2014, co przedstawia załącznik nr 33 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu. 
 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2014. 
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Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 9 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących – 6 głosów podjęła Uchwałę Nr III/28/2014 Rady Powiatu w 

Białogardzie zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2014, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 34 niniejszego protokołu. 

 

 

p) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z 

projektem uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

rezygnacji członka Zarządu Powiatu w Białogardzie, co przedstawia załącznik 

nr 35 do niniejszego protokołu.  
 

 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu w Białogardzie. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 10 głosów, przeciw – 2 głosy, wstrzymujące  – 

2 głosy, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu podjęła Uchwałę Nr III/29/2014 Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu w 

Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 36 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Białogardzie – Henryk Budzyła ogłosił przerwę w obradach 

III Sesji Rady Powiatu. 

Przerwa trwała  od godziny 10
45

do godziny 11
00

. 

 

 

Ad.4 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała radnych z projektem uchwały budżetowej 

Powiatu Białogardzkiego na 2015 rok – załącznik nr  37 do protokołu. Poinformowała m.in., 

że projekt budżetu na 2015 zakłada dochody budżetu w wysokości 49.138.412,48 zł, z czego 

dochody bieżące w wysokości  47.435.426,48 zł i dochody majątkowe w wysokości 

1.702.986,00 zł. Projekt budżetu zakłada również  wydatki w kwocie 54.183.146,09 zł, z 

czego wydatki bieżące są równe dochodom bieżącym  i wynoszą  47.435.426,48 zł. Wydatki 

majątkowe zostały ustalone na poziomie  6.747.719,61 zł. Oświadczyła, że różnica pomiędzy 

wydatkami a dochodami stanowi deficyt w wysokości 5.044.733,61 zł. , który planowany jest 

do pokrycia z zaciąganych kredytów w w/w wysokości, z czego 3.112.700 zł ma być to 

kredyt na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z 

budżetu Unii Europejskiej, natomiast kwota 1.932.033,61 zł. mają to być kredyty dotyczące 

finansowania planowanego deficytu budżetu Powiatu Białogardzkiego.  

 

 

Ad.4b) 

Przewodniczący Rady Powiatu  – Henryk Budzyła poprosił Przewodniczących stałych 

Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie przedłożonego projektu budżetu 

Powiatu Białogardzkiego na 2015 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 
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członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                         

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu. 

 

 

Ad.4c) 

Przewodniczący Rady Powiatu  – Henryk Budzyła zapoznał radnych z pozytywną opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie projektu uchwały budżetowej 

Powiatu Białogardzkiego na 2015 rok, co przedstawia załącznik nr 38 do protokołu. 

 

 

Ad.4d) 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że do Zarządu Powiatu nie wpłynęły 

żadne wnioski dotyczące zmian projektu budżetu na 2015 rok. Następnie poinformował, że 

projekt budżetu Powiatu Białogardzkiego na 2015 rok został również pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa i Porządku – załącznik nr 39 do protokołu. 

 

Ad.4e) 

Radna – Beata Pawlik zapytała dlaczego w budżecie powiatu na 2015 zaplanowano tak małą 

kwotę (162.471 zł) na naprawę zniszczonej nawierzchni oraz zimowe utrzymanie dróg.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał, że budżet powiatu generalnie składa się 

z subwencji i dotacji, a dochody własne stanowią niewielki procent. Oświadczył, że ma 

świadomość, że na drogi powiatowe można by było wydać duże środki. Przypomniał, że 

przez poprzednie piętnaście lat powiat inwestował w drogi, a dzisiaj przyszedł czas spłaty 

zobowiązań. Następnie poinformował, że Powiat Białogardzki zgłosił się do kontraktu 

samorządowego. W 2015 roku będzie więc możliwość przeprowadzenia pewnych inwestycji 

drogowych pod warunkiem pozyskania dochodów z dzierżawy udziałów w szpitalu. Powiat 

Białogardzki w ramach kontraktu samorządowego planuje realizować zadania związane z: 

szkolnictwem zawodowym, energią odnawialną i drogownictwem. W ramach w/w kontraktu 

planowany jest remont drogi powiatowej Sławoborze – Białogard i Białogard – Niedalino. 

Podsumowując stwierdził, że ograniczone środki na remonty dróg wynikają ze szczupłości 

dochodów powiatu.  

Radna – Beata Pawlik oświadczyła, że nie neguje wcześniej przeprowadzonych inwestycji 

drogowych. Pytanie dotyczące planowanych inwestycji drogowych nasunęło się radnej kiedy 

zobaczyła, że planowane dochody Zarządu Dróg Powiatowych na 2015 rok wynoszą 506.000 

zł, a wydatki na remonty tylko 162.471 zł. Odnosząc się do wypowiedzi Starosty dotyczącej 

planowanego remontu drogi do Sławoborza i Niedalina oświadczyła, że z tego wynika, że na 

pozostałe drogi nie będzie już środków.  

Radny – Marek Anusz zapytał czy Powiat Białogardzki będzie partycypował w kosztach 

budowy chodników przy drogach powiatowych. Przypomniał, że w poprzedniej kadencji 

samorząd Karlina występował do Powiatu odnośnie wsparcia budowy chodników w 

miejscowości Zwartowo i Mierzyn.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że Powiat Białogardzki chciałby 

wykonać wiele remontów. Poinformował, że ma nadzieję, że uda się pozyskać środki 

zewnętrzne na ten cel. Przypomniał, że w ostatniej kadencji wybudowano chodniki w 

miejscowości Pomianowo i Pękanino.  

Radny – Adam Kołacki stwierdził, że w tabeli nr 11 – wydatki majątkowe stanowiącej 
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załącznik do projektu budżetu jest zapis dotyczący  modernizacji systemów grzewczych na 

kwotę 2.215.000 zł. Zdaniem radnego środki te stanowią bardzo dużą cześć wydatków 

majakowych, które na 2015 rok zostały zapisane w kwocie 6.747.719,61 zł. W zawiązku z 

powyższym zapytał czy była przeprowadzona analiza kosztów produkcji ciepła w tych 

jednostkach, w których planowana jest modernizacja. Przypomniał, że modernizacja kotłowi 

była już wcześniej przeprowadza w niektórych jednostkach. Oświadczył, że niedawno składał 

interpelację dotyczącą modernizacji kotłowni w budynku Powiatowego Urzędu Pracy w 

Białogardzie i uzyskał informację, że w 2008 roku zużyto 18835 m
3
 gazu, a po modernizacji 

w 2011 - 2566 m
3
. Niestety w 2013 roku zużycie wzrosło do 10454 m

3
.  Następnie zapytał 

dyrektora placówki jak postrzega skutki pierwszej modernizacji kotłowni w PUP w 

Białogardzie. Zapytał również dlaczego potrzebna jest kolejna modernizacja kotłowi w tym 

budynku.     

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że środki zapisane na 2015 rok  jest 

to kolejny etap modernizacji w uzgodnieniu z instytucją, która udziela dofinansowania. 

Oświadczył, że pierwsza modernizacja kotłowi Powiatowego Urzędu Pracy poprzez 

zamontowanie pompy ciepła była wykonana jednocześnie z termomodernizacją całego 

budynku. Niestety to urządzenie, z tym piecem - który już wcześniej był - niezadowalająco 

współpracuje. Wynika to z pewnych uwarunkowań – pompy są niskotemperaturowe, a piece 

wysokotemperaturowe. Kolejna modernizacja, która ma nastąpić w PUP będzie polegała na 

zainstalowaniu nowego pieca, który będzie dobrze współpracował z pompą. Z uwagi na fakt, 

że niedoskonałe są urządzenia w kotłowaninach w pozostałych jednostkach zdecydowano się 

skorzystać z tego dofinansowania, które wynosi 85 %. Dodał, że w roku kolejnym po 

zakończeniu projektu ta cała kwota, którą wyda powiat zostanie w 85 % zwrócona. 

Podsumowując oświadczył, że inwestycje związane z modernizacją kotłowi wynikają z 

konieczności obniżenia kosztów funkcjonowania jednostek powiatowych.  

Radny – Adam Kołacki stwierdził, że nie neguje konieczności podążania na nowoczesnymi 

systemami grzewczymi. Oświadczył, że zadziwia go fakt, że przeprowadzono inwestycję na 

około 400.000 zł., która nie przyniosła spodziewanych efektów. Obecnie w budżecie na 2015 

zabezpieczona jest kwota 2.215.000 zł i radny obawia się, że nakłady te również nie przyniosą 

zamierzonych rezultatów. Następnie poprosił dyrektora PUP w Białogardzie  

o ustosunkowanie się do wspomnianej kwestii. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że projekt zrealizowany w kotłowni 

PUP w Białogardzie jest cały czas monitorowany i osiąga zakładane wskaźniki efektywności.  

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie – Henryk Ręcławowicz poinformował, 

że zamontowanie pompy ciepła przebiegało równocześnie z wykonaniem termomodernizacji 

całego budynku urzędu. Odnosząc się wskaźników przytoczonych przez radnego Adama 

Kołackiego stwierdził, że trzeba wziąć pod uwagę fakt, że początkowo Powiatowy Urząd 

Pracy płacił za energię Zakładowi UNICON. Później, kiedy założono osobny licznik okazało 

się, że stawka za energię znacznie wzrosła. Stąd też znaczny skok zużycia energii 

elektrycznej.  

Radny – Adam Kołacki zwracając się dyrektora oświadczył, że celowo nie odnosił się do 

kwot wydatkowanych na wytworzenie ciepła tylko do ilości metrów zużytego gazu i 

kilowatów prądu.  

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie – Henryk Ręcławowicz poinformował, 

że istniała trudność w dopasowania pracy pieca z pompą ciepła.  

Radny – Adam Kołacki zapytał czy u podstaw modernizacji nie leżało osiągnięcie 

mniejszego zużycia gazu i prądu.  

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie – Henryk Ręcławowicz poinformował, 

że założone w projekcie wskaźniki zostały osiągnięte.  

Radny – Adam Kołacki zapytał jakie to wskaźniki zostały osiągnięte.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że wskaźniki te m.in. liczba metrów 

ocieplonych ścian, wymiana stolarki okiennej, efekt związany z ochroną środowiska.  

Radny – Adam Kołacki stwierdził, że dla każdego mieszkańca Białogardu, który ma własną 

kotłownię modernizacja ma na celu oszczędność. Ponownie zapytał czy planowane nakłady 

na modernizację kotłowni przyniosą spodziewane rezultaty.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że modernizację kotłowni w 

Powiatowym Urzędzie Pracy poprzez zamontowanie pompy ciepła i termomodernizację 

budynku należy traktować jako pierwszy etap inwestycji. Pompa ciepła podgrzewa wodę do 

około 40 stopni, a piec załącza się przy temperaturze powyżej 50 stopni. W tej sytuacji 

pracownicy urzędy próbowali tak ustawić urządzenia, aby jak najefektywniej 

współpracowały. Obecnie zostanie wykonany drugi etap modernizacji polegający na 

wymianie kotła grzewczego.  

Radny – Adam Kołacki oświadczył, że rozumie potrzebę zmodernizowania kotłowi, tym 

bardziej, że jest szansa uzyskania tak dużego dofinansowania nie mniej jednak ktoś planował 

wcześniejszą inwestycję, wyliczał parametry. Wychodzi więc, że ktoś źle obliczył.  Obecnie 

radny chce być pewien, że zagłosuje za czymś, co przeniesie realny efekt ekonomiczny.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto przypomniał, że ta inwestycje jeszcze nie jest 

zakończona. Efekt będzie po zamontowaniu nowych kotłów.  

Radny – Adam Kołacki oświadczył, że nigdzie nie ma mowy, że był to pierwszy etap 

inwestycji.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto potwierdził, że jest to dalsza część inwestycji.  

Radna – Małgorzata Stachowiak  stwierdziła, że w tabeli nr 4 – dochody i wydatki z zakresu 

wykonywania zadań administracji rządowej w dziale 853 dotacja jest o ponad 50.000 zł 

niższa od wydatków. Zapytała czego dotyczy dział 853 i czy Rada Powiatu może podjąć 

uchwałę lub działania, aby uzyskać wyższą dotację. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że ubolewa nad tym, że zadania z 

zakresu administracji rządowej tak dużo kosztują powiat. Jednak trudno by było 

mieszkańcom naszego powiatu powiedzieć, że oto np. zadania z zakresu komunikacji będą 

wykonywane w takim zakresie jaką powiat otrzymuje dotację. W tej sytuacji powiat musi z 

własnych środków pokryć brakującą kwotę.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek odnosząc się do zapytania radnej poinformowała, że w 

rozdziale 853 21 znajduje się dotacja na zespół ds. orzekania o niepełnosprawności. 

Oświadczała, ze jest to dotacja przyznawana od Wojewody Zachodniopomorskiego. Przepisy 

mówią o utrzymaniu powiatowych zespołów w określonym składzie: przewodniczący, 

sekretarz składu, osoby pełniące funkcje orzekające. Poinformowała, że 80.000 zł jakie 

otrzymuje na ten cel powiat są niewystarczające. Zespół w ciągu roku przeprowadza około 

1000 procedur administracyjnych.  Kontrole przeprowadzane przez Wojewodę wymuszają 

stosowanie się do przepisów, czyli do posiadania pełnego składu zespołu.  

Radny – Bogusław Stanczewski stwierdził, że po stronie dochodów majątkowych zapisano 

środki w wysokości 1.572.000 zł ze sprzedaży budynku Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Karlinie. Zapytał czy po uregulowaniu tej raty będzie to cała kwota i czy istnieje – zgodnie 

z umową – możliwość prolongaty spłaty tej raty.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że umowa na sprzedaż w/w budynku 

została zawarta w 2013 roku. Pierwsza część wpłynęła w 2014 roku w wysokości 500.000 zł. 

Zaplanowana  pozostała część na być wpłacona na początku 2015 roku. Dodała, że nie ma 

żadnych informacji odnośnie prolongaty spłaty zobowiązania.  
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Ad.4f) 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 

2015.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 9 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących – 6 głosów podjęła Uchwałę Nr III/30/2014 Rady Powiatu w 

Białogardzie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2015, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 40 niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4g) 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025, co przedstawia załącznik nr 41  do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  – Henryk Budzyła poprosił Przewodniczących stałych 

Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,               

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak 

poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                         

że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z pozytywną opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 

2025, co przedstawia załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 9 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących – 6 głosów podjęła Uchwałę Nr III/31/2014 Rady Powiatu w 

Białogardzie w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2015 – 2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 43 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła złożył na ręce Starosty Białogardzkiego 

gratulacje z okazji przyjęcia przez Radę Powiatu budżetu na 2015 rok.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda podziękował zarówno poprzedniemu Zarządowi 

Powiatu, jak również całej obecnej Radzie za zaopiniowanie budżetu Powiatu 

Białogardzkiego na 2015 rok.  

 

Ad.5 

● Radna – Iwona Wysocka – Chudziak skierowała zapytania do radnego Romualda Tatysa, 

jako pracownika Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie. Poprosiła o udrożnienie 

odpływu wody z drogi powiatowej w miejscowości Kowańcz (przy gospodarstwie Państwa 

Gregorczyków). Poprosiła również o zwalczenie śliskości na odcinku drogi Zwartowo – 

Domacyno (obok plantacji choinek). Na zakończenie zaapelowała, aby przewodniczący 

poszczególnych samorządów z terenu Powiatu Białogardzkiego uzgadniali pomiędzy sobą 

terminy sesji, ponieważ radni powiatowi chcieliby również uczestniczyć w sesjach, które 

odbywają się na terenie ich gminy.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła odnosząc się do apelu radnej oświadczył, 

że dzisiejsza sesja była zaplanowana na 30 grudnia, jednak z powodów osobistych 

Przewodniczącego została przełożona na dzień dzisiejszy. Przewodniczący przeprosiła 

radnych za te zmiany.  

Radny – Romuald Tatys oświadczył, że obecnie nie pracuje w Zarządzie Dróg Powiatowych, 

ponieważ jest na urlopie. Odnosząc się do zapytania dotyczącego drogi do miejscowości 

Kowańcz, poinformował, że kiedy była przebudowywana ta droga wykonano również 

przepust, aby odprowadzać wodę.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak oświadczyła, że sama widziała jak woda płynęła rzeką 

z drogi powiatowej. 

Radny – Romuald Tatys poinformował, że przepust został przez projektanta ustalony 

zgodnie z wszystkimi normami. Odnosząc się do odcinka drogi Zwartowo – Domacyno 

oświadczył, że jest to droga gminna pod którą brakuje przepustu. Poinformował, że kilka lat 

temu pismo w tej sprawie wystosowano do Burmistrza Karlina. Zdaniem radnego Burmistrz 

powinien być ukarany przez Straż Gminną za niedopełnienie obowiązków wykonania zjazdu 

na drogę powiatową.   

 

●● Radny – Adam Kołacki zapytał Starostę czy są prowadzone rejestry umów cywilno 

prawnych zawieranych przez Starostwo Powiatowe w Białogardzie i jego jednostki. Zapytał 

również czy jeśli są prowadzone takie rejestry to w jakiej formie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił radnego o sformułowanie interpelacji na 

piśmie. 

Radny – Adam Kołacki oświadczył, że przygotuje interpelację na piśmie.  

 

●●● Radny – Andrzej Siwek poprosił o zamieszczanie na stronie Biuletynu Informacji 

Publicznej Powiatu Białogardzkiego protokołów z kontroli przeprowadzanych w Starostwie 

oraz protokółów z posiedzeń stałych komisji Rady Powiatu. 

 

●●●● Radny – Andrzej Siwek poinformował, że w roku 2013 Rada Powiatu w Białogardzie 

w dniu 25 stycznia podjęła uchwałę w sprawie skargi na działalność dyrektora samodzielnego 

zakładu opieki zdrowotnej – Szpitala Powiatowego w Białogardzie. Radny oświadczył, że w 

skardze tej sygnalizował pewnie nieprawidłowości dotyczące działalności szpitala. 

Oświadczył, że jego zdaniem pewnie kwestie nie zostały do końca wyjaśnione. Pismem z 

dnia 25 lipca 2014 roku Prezes Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie poinformował 

Pana Przemysława Dawida o wynikach przeprowadzonej kontroli cytat pisma: „kontrolą 

objęto wydatki poniesione na usługi pralnicze i zgodność z umowami zawartymi w latach 

2010 – 2013”. Dodał, że pismo to skierowane było również do Starosty Białogardzkiego i 
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Przewodniczącego Rady Powiatu. Radny oświadczył, że niektóre jego zastrzeżenia 

potwierdziła w/w kontrola. Następnie zapytał Przewodniczącego Rady Powiatu cyt: „czy 

mógłby Pan na następnej Sesji przybliżyć nam co się z tym pismem stało, co Pan z tym zrobił 

– być może wysłał Pan to do komisji, może były jakieś stanowiska komisji działających w 

ówczesnej Radzie. Byłabym ciekaw nie tylko ja, ale myślę też, że mieszkańcy naszego Powiatu 

chcieliby usłyszeć wyjaśnienie.” Stwierdził, że zadaje te pytania, ponieważ w protokole z 

Sesji Rady Powiatu w Białogardzie jest napisane cyt. „Wicestarosta Białogardzki Zbigniew 

Raczewski oświadczył, że jako znawca tematyki zamówień publicznych bardzo uważnie 

przestudiował całą korespondencję pomiędzy szpitalem a Panem Siwkiem dotyczącą usług 

pralniczych. Oświadczył, że jego zdaniem nie ma tam żadnych nieprawidłowości. Pan 

Dyrektor Dawid oświadcza, że przeprowadzi kontrolę wewnętrzna odnośnie tego tematu jeśli 

zostaną wykryte nieprawidłowości zostaną wyciągnięte konsekwencje wobec pracownika. Na 

pytanie Pana Marka Anusza Pan Dyrektor oświadczył, że sprawdzi dokumenty przetargowe.” 

Radny zapytał czy takie dokumenty istnieją. Zdaniem Pana Siwka radny ma obowiązek – jeśli 

wie o jakikolwiek nieprawidłowościach – przekazać je Staroście, Przewodniczącemu Rady, 

czy dyrektorowi danej jednostki. Następnie poprosił Starostę o kserokopię lub scan 

odpowiedzi na zarzuty zawarte w piśmie Prezesa RIO w Szczecinie z dnia 22 lipca 2014 roku. 

Podsumowując oświadczył, że jest przekonany, że to co mówił w roku 2012 roku kontrola 

RIO to potwierdziła.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poinformował radnego Andrzeja Siwka, 

że o dokumentacji związanej z kontrolą działalności Szpitala Powiatowego w Białogardzie 

poinformuje radnego na najbliższej Sesji Rady Powiatu. 

 

Radni nie zgłosili innych interpelacji, zapytań, wniosków i oświadczeń. 

 

 

Ad.6 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła stwierdził, że porządek Sesji został  

wyczerpany i zamknął III Sesję  Rady  Powiatu  w  Białogardzie.  

 

Protokołowały: 

Violetta Adamczewska 

Anna Kaleja  
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